
 
 

 

 

 

Éves beszámoló a HTE Technikatörténeti Szakosztály 2024. évi 

tevékenységéről 
 

 

 

 



 

 

Szakosztályunk első közgyűlésén (március 21) az előttünk álló 

feladatok átbeszélése mellett a tisztségviselők megválasztása 

is megtörtént. A tagság változatlanul megszavazta a jelenlegi 

és jövőbeli elnök, titkár és küldött személyeit. 

 

 
 
   Magdó Csaba küldött           Benda Károly elnök          Dr. Antal Ildikó titkár 
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Június 22-én A Postamúzeumba Magdó Csaba tagtársunk előadást 

tartott a múzeumok éjszakája keretein belül. 

 

 

 
 

 



A Várban lévő Telefóniamúzeum 2 különleges alkalommal (nov 9. és 

23.-a) megnyitotta a kapuit az előzetesen regisztrált látogatók számára. 

Ezt hatalmas sikernek könyveltük el, hiszen 7 éve nem látogathatta 

senki a múzeumot. Sok szervezést és műszerészmunkát igényelt az eseti 

újra nyitás.  

 

 
 

 

Köszönet a segítőknek! 

 

 



Szakosztályunk november 26.-án tartotta meg az év utolsó közgyűlését. 

Átbeszéltük az év programjait, az előttünk álló múzeumlátogatás 

időpontját és a 2025-es év várható eseményeit. 
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A 2024-es év utolsó programja a Dunakeszin lévő technikatörténeti 

kiállítás megtekintése volt december 20.-án. Bíró György magán 

múzeuma igazi ritkaság.  

 

 

 
 



 

 

Vállalásainkat nagyrészt sikerült teljesíteni. A Kiscelli múzeumban 

tervezett kiállításunk sajnos elmaradt gazdasági okok miatt. A múzeum 

2025-ös terveiben viszont ismét szerepel, így várhatóan tavasszal 

(márciusban) megrendezésre kerül. 

 

2024-ben is az egyéni és szakosztályi szakmai tevékenységünk 

folytonos volt. Nemcsak személyes megjelenésünkkel, hanem 

elektronikus felületeken is tartottuk a kapcsolatot. 

 

Feladatunk továbbra is a magyar távközlés és hírközlés valós és hiteles 

múltjának kutatása, megismertetése, és bemutatása.   

 

 

 

 

Benda Károly 


